
Rada Miejska Śmigla 
Radni-Sesja 

Protokół nr 36 

XXXVI Posiedzenie w dniu 29 lipca 2021 

  

Obrady rozpoczęto 29 lipca 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:48 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Arleta Adamczak-Puk 

2. Włodzimierz Drótkowski 

3. Sławomir Grzelczyk 

4. Anna Jaworska 

5. Gabriela Kasperska 

6. Wiesław Kasperski 

7. Rafał Klem 

8. Krzysztof Łączny 

9. Piotr Majer 

10. Mirosław Józef Pawlak 

11. Michał Skrzypczak 

12. Alfred Splisteser 

13. Danuta Strzelczyk 

14. Sławomir Jan Szudra 

15. Beata Żyto 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Kasperski otworzył posiedzenie. Powitał zebranych. 

Poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana zgodnie z wymogiem ustawowym.       

W sesji uczestniczyło 14 radnych – Rada jest władna w podejmowaniu uchwał. Radny 

nieobecny na posiedzeniu usprawiedliwiał powody swojej nieobecności. 

 

2. Przedstawienie porządku sesji. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został przesłany do radnych w stosownym 

terminie w związku z powyższym nie ma obowiązku odczynia. Uwag do porządku sesji                        

nie było. Dnia 26 lipca 2021 roku do biura rady wpłynęło pismo od Pani Burmistrz dotyczące 

przekazania pisma od prezesa Zakładu Komunalnego Sp. z o.o. w Śmiglu z dnia 22 lipca 2021 

roku w sprawie podjęcia stosownej uchwały. Uchwała podejmowana była już wcześniej, 

projekt zostanie omówiony ponownie z wprowadzonymi zmianami zalecanymi przez Wody 

Polskie.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

omówił Prezes Zakładu Komunalnego w Śmiglu Tomasz Pawlak. Negatywna opinia Wód 

Polskich dotyczy tylko i wyłącznie jednego paragrafu do tego regulaminu. Jest to paragraf 26    

i mówi, że przedsiębiorstwo wodociągowo – kanalizacyjne jest zwolnione z obowiązku 

uprzedniego, bądź wcześniejszego zawiadamiania o przerwach lub ograniczeniach  w dostawie 

wody lub w odprowadzaniu ścieków w sytuacjach nagłych w następujących przypadkach                 

i są one opisane i wymienione. Wody Polskie wydały opinię negatywną odwołując się                             



do zupełnie innego przepisu w ustawie. To o czym mowa na sesji dotyczy informowania,                      

a Wody Polskie zinterpretowały, że chodzi o wyłączenie. W związku z czym Zakład 

Komunalny wspólnie z radcą proponuje przyjęcie uchwały mimo uwagi Wód Polskich tylko                    

w uzasadnieniu przyjąć zapis „Rada Miejska Śmigla postanowiła uwzględnić powyższy zarzut, 

tym niemniej trudno zgodzić się z przytoczona przez organ regulacyjny argumentacją, bowiem 

postanowienie to jest dokładnym powtórzeniem regulacji zaproponowanej przez Wojewódzki 

Sad Administracyjny w Poznaniu w wyroku z dnia 14 marca 2019 roku. Sąd w przywołanym 

wyroku zaznaczył, że jego brzmienie dotyczy tylko obowiązków informacyjnych, przez co 

odpowiada przepisowi art. 19 ust. 5 pkt 7 i 8 u.z.z.w.” tak naprawdę Wody Polskie dokonały 

niewłaściwej interpretacji zapisów regulaminu. Sądząc, że dotyczy to wyłączenia,                                     

a tak naprawdę to dotyczy to informowania. Po za tym jest przytoczony wyrok sądu w sposób 

dosłowny zaakceptował taki zapis, jaki znajduje się w regulaminie.  

Pytań nie było. 

Przewodniczący Wiesław Kasperski przypomniał, że aby zmienić porządek obrad sesji 

wymagana jest bezwzględna ilość głosów ustawowego składu rady, a w przypadku Rady 

Miejskiej Śmigla jest to 8 głosów.   

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków w punkcie 9 podpunkcie 4. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. 

Dnia 27 lipca 2021 roku do biura rady wpłynęło pismo od Pani Burmistrz z prośbą o ujęcie                 

w porządku obrad sesji w dniu 29 lipca 2021 roku projektów uchwał w sprawie zmian                            

w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na 2021 rok oraz w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2021-2031.  

Skarbnik Ewa Mituła przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Śmigiel na 2021 rok. Zostają wprowadzone zmiany po stronie wydatków i dochodów. 

Otrzymano dotację z Województwa Wielkopolskiego na remont torowiska na tarasie 

Śmigielskiej Kolejki Wąskotorowej – 40 000 zł. Wprowadzone zostaje 9 216 zł z Funduszu 

Przeciwdziałania Covid-19 na prowadzenie punktu teleinformacyjnego na temat szczepień. 

Następuje zwrot drobnych środków za dowożenie osób na szczepienie. Zostaje wprowadzone 

mniejsze zwiększenie subwencji oświatowej około 160 000 zł. Kwota jest niezbędna, ponieważ 

w nowym roku szkolnym w Przedszkolu w Śmiglu został uruchomiany nowy odział i generuje 

on większe koszty dla Gminy stąd konieczność zabezpieczenia środków po stronie dochodów 

i wydatków. Dodatkowe zmiany po stronie dochodów wynikające z korekty planu. Drogi 

publiczne gminne – 16 700 zł to jest kara umowna oraz drobne zmiany w polityce rodzinnej                   

na 630 zł. Natomiast po stronie wydatków oprócz wcześniej wskazanych zmian znajduje się 

jeszcze utworzenie nowych zadań majątkowych. Dostarczanie wody - 18 500 zł, utworzone 

zadanie majątkowe to „Budowa sieci wodociągowej na ul. Sosnowej w  Śmiglu”. Jest to 



pierwsza część, która obejmuje projekt na wykonanie sieci wodociągowej. Drogi publiczne                     

i gminne następują przesunięcia na wniosek z Funduszu Sołeckiego utworzenie nowego zdania 

„Budowa chodnika na ulicy Przysieckiej w Bruszczewie” – zadanie realizowane z udziałem 

środków Funduszu Sołeckiego kwota 20 000 zł. Kolejne zmiany to zwiększenie zakupu energii 

w gospodarce gruntami i nieruchomościami. Ochotnicze straże pożarne – 5000 zł przesunięcie 

między dotacjami. Rozstrzygniecie przetargu na zakup samochodu dla OSP w Czaczu, dlatego 

5000 zł z bieżących dotacji przesunięte jest na zakup sprzętu. Inne zmiany to w oświacie 

Przedszkole, pozostała działalność znajduje się tam Fundusz Przeciwdziałania Covid - 19. 

Natomiast utrzymanie zieleni w miastach i gminach, domy i ośrodki kultury oraz pozostała 

działalność w kulturze to zmiany w ramach Funduszu Sołeckiego. Zadanie w zakresie kultury 

fizycznej „Budowa dojścia do toalet na stadionie miejskim w Śmiglu”. Realizowany jest 

program „Szatnia na medal” tam znajdują się bieżące wydatki remontowe na szatnie i tam 

powstała oszczędność 20 000 zł, stąd przesunięcie 18 000 zł z bieżących na utwardzenie dojścia 

do toalet, by teren był spójny. W sporcie także przesunięcia między działami, rozdziałami. 

Pytań nie było.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Śmigiel na 2021 rok w punkcie 9 podpunkcie 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 

przedstawiła Skarbnik Ewa Mituła. Zmiany wyłącznie w zakresie dochodów i wydatków,                     

nie są zmieniane przychód, ani deficyt. Zmiany wynikają z wprowadzonej uchwały budżetowej 

czyli jest to korelacja między wydatkami bieżącymi i majątkowymi oraz wprowadzeniem 

dochodów.  

Pytań nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2031 w punkcie 9 podpunkcie 6. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 



Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad ze zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu z XXXV sesji Rady 

Miejskiej Śmigla i wiernie odzwierciedla przebieg sesji. Protokół jest do wglądu w Biurze 

Rady. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Wiesław Kasperski odczytał informację z działalności w okresie między 

sesjami. Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań nie było. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Śmigla z wykonania uchwał Rady Miejskiej Śmigla. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Pytań nie było. 

 

6. Informacja o działalności Burmistrza Śmigla w okresie między sesjami. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Pytań nie było. 

 

7. Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli. 

 

Nie było. 



8. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej Śmigla za II kwartał 2021 r.: 

 

1) Rewizyjnej, 

 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Anna Jaworska – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

2) Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Michał Skrzypczak – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

3) Finansowo-Gospodarczej, 

 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Arleta Adamczak – Puk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Spraw Społecznych, 

 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta Strzelczyk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

5) Planowania i Rozwoju, 

 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Sławomir Grzelczyk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

6) Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska. 

 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Alfred Splisteser – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego, 

Projekt uchwały przedstawiła pracownica Urzędu Anna Lis. Projekt przedstawiany jest 

ponownie. Poprzednia uchwała z 27 maja 2021 r. została uznana przez Wojewodę za nieważną 

i w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym dokonana została korekta uchwały. Zatem zostaje 

on ponownie przedstawiony.  

Opinia Komisji Spraw Społecznych jest pozytywna. 

Radny Włodzimierz Drótkowski zauważył, że w paragrafie 5 jest zapis „uchwała wchodzi                       

w życie z dniem 1 lipca 2021 roku” czy jest to błąd. 

Pracownica Urzędu Anna Lis odpowiedziała, że  z dniem 1 lipca bo tak mówi ustawa.  

Wiesław Kasperski Przewodniczący Rady powiedział, że okres obowiązywania uchwały                    

nie może być wcześniejszy niż uchwała została podjęta.  

Skarbnika Ewa Mituła dodała, że w takich przypadkach często dodaje się zapis „uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od”. 

Radca prawny Tymoteusz Płonka zwrócił uwagę, że zapis taki jak powiedziała Pani Skarbnik 

byłby słuszny. Wynika to z uwarunkowań ustawowych daty 1 lipca oraz w ustawie covidowej 

jest szczególny punkt, który mówi w zakresie dodatku mieszkaniowego, że może być on z mocą 



wsteczną przyznany to jest art. 15 z.z.z.i.p. czyli można wstecznie wystąpić o zasiłek i jedno                

z drugim nie koliduje. Jednak można byłoby dodać zapis, taki jaki zasugerowała Pani Skarbnik.  

Radny Drótkowski złożył wniosek formalny o zmianę paragrafu 5 na brzmienie „uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 lipca 2021 roku”.  

Więcej pytań nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisu w paragrafie 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XXXVI/310/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11. 

 

2) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Starym Bojanowie, 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał 

Skrzypczak. W dniu 29 czerwca 2021 roku do Burmistrz Śmigla wpłynęła skarga nauczycielki 

Zespołu Szkół w Starym Bojanowie, o podjęcie działań dyscyplinujących w stosunku                         

do dyrektora Zespołu Szkół w Starym Bojanowie. Burmistrz Śmigla pismem z 1 lipca 2021 r. 

przekazała wyżej wymienioną skargę, zakwalifikowaną jako skarga, zgodnie z właściwością 

do Przewodniczącego Rady Miejskiej Śmigla celem rozpatrzenia zgodnie 

z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r.  Kodeks postępowania administracyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Śmigla 5 lipca 2021 r. przekazał pismo Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji z zaleceniem rozpatrzenia skargi i opracowania stanowiska                                        

do przedstawienia na Sesji Rady Miejskiej Śmigla. 

Członkowie Komisji  na posiedzeniach 12 lipca 2021 r. i 21 lipca 2021 r. szczegółowo 

zapoznali się ze skargą i dokumentami związanymi z przedmiotem skargi. 

Po rozpatrzeniu sprawy i zapoznaniu się z opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rada 

Miejska Śmigla stwierdza, co następuje: 



Nauczycielka Zespołu Szkół w Starym Bojanowie, poprzez Pełnomocnika to jest 

Przewodniczącą Organizacji Międzyzakładowej NSZZ "Solidarność" Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego w Lesznie wskazuje, że działania podejmowane przez Pana Dyrektora Zespołu 

Szkół w Starym Bojanowie umniejszają jej oraz dyskredytują ją w oczach innych. 

Rada Miejska Śmigla stoi zatem na stanowisku, że ustalenie ewentualnej zasadności tego typu 

zarzutów należy do właściwości kuratorium oświaty oraz sądu pracy. Wyżej wymienione 

instytucje, a nie Rada Gminy, mogą rozstrzygnąć czy doszło do dyskryminowania pracownika. 

Rada Miejska Śmigla wskazuje jako organy właściwe do rozpatrzenia sprawy Kuratorium 

Oświaty w Poznaniu Delegatura w Lesznie oraz Sąd Rejonowy w Lesznie Wydział IV Pracy 

i Ubezpieczeń Społecznych.  

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Starym Bojanowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XXXVI/311/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 12. 

 

3) inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym, 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Strzelczyk. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i uzyskał opinię 

pozytywną. 27 grudnia będzie świętem państwowym, ale nie będzie dniem wolnym od pracy.  

Przewodniczący Rady dodał, że uzasadnienie i kto jest inicjatorem święta znajduje się                             

w obszernym uzasadnieniu.  

Pytań nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XXXVI/312/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 13. 

 



4) zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

Pytań nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XXXVI/313/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 14. 

 

5) zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2021, 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XXXVI/314/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15. 

 

6) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2021 - 2031. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2021 - 2031. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

NIEOBECNI (1) 



 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XXXVI/315/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 16. 

 

10. Złożenie interpelacji i zapytań radnych. 
 

Brak. 

 

11. Informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski poinformował, że kolejna sesja zaplanowana jest                    

na 2 września 2021 roku.  

Więcej wniosków nie było.  

 

13. Zakończenie sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie. 

 

 

 

 

 

 

                 Przewodniczący 

                                                                        Rady Miejskiej Śmigla 

/-/ Wiesław Kasperski 

 

  

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Michał Majer 



  


